
Zápisnica 
zo zasadnutia Komisie  výstavby a územného plánovania MsZ v Humennom, ktoré sa uskutočnilo 

dňa 22.04.2021 
 

Prítomní: 
PhDr.Michal Babin, MBA 
Ing.Jozef Babják 
Ing.Jozef Boháč 
Ing.Branislav Čekovský 
Ing.Marián Petrík 
Ing.arch.Andrej Semanco 
Ing.Juraj Vaňo 
 
Neprítomní: 
Oskar Balogáč (ospravedlnený) 
Ing.Juraj Nosko (ospravedlnený) 
 
Bod č.1 Otvorenie 
Zasadnutie komisie výstavba a územného plánovania MsZ v Humennom otvoril a viedol predseda 
komisie PhDr.Michal Babin, MBA 
 
Dr.Babin požiadal o doplnenie programu do bodu č.6 Rôzne – požiadavku Mgr.Márie Vaľovej 
Hlasovanie:  prítomní: 6 
                     za hlasovalo: 6 
                     zdržal sa: 0 
                     proti: 0 
 
Bod č.2 Voľba overovateľa zápisnica 
Overovateľom zápisnice bol zvolený Ing.Jozef Babják 
Hlasovanie:  prítomní: 6 
                     za hlasovalo: 5 
                     zdržal sa: 1 
                     proti: 0 
 
Bod č.3 Informácia o ukončených stavbách  
Informáciu predniesla Ing.Tatiana Mašková, vedúca odboru ÚP, V, ŽP, D a Z 
Bytový dom 38 b.j. Humenné  - Stavba bola odovzdaná 2.12.2020, po odovzdaní začalo kolaudačné 
konanie, ktoré bolo ukončené v marci 2021. Stavba je pripravená na odovzdanie odboru správy 
majetku. Financovanie bolo ukončené začiatkom apríla 2021 zaplatením kolaudačnej raty, ktorá bola 
naviazaná na vydanie kolaudačného rozhodnutia.  
Dom seniorov – Stavba bola odovzdaná v septembri 2020, po odovzdaní začalo kolaudačné 
konanie, ktoré v čase zasadania komisie nebolo ukončené. Pre vydanie kolaudačného rozhodnutia 
bolo potrebné zrealizovať protipožiarnu nádrž. Po vydaní kolaudačného rozhodnutia na vodnú stavbu 
– kanalizačnú prípojku a lapol bude možné vydať rozhodnutie na celú stavbu. Všetky podklady pre 
vydanie rozhodnutia boli odovzdané stavebnému úradu. 
Výťah na detskej poliklinike – Stavba bola odovzdaná vo februári 2021, po odovzdaní začalo 
kolaudačné konanie, ktoré v čase zasadnutia komisie nebolo ukončené z dôvodu, že je potrebné 
doložiť stanovisko inšpektorátu práce (pri kolaudačnom konaní nemal inšpektor žiadne pripomienky). 
Členovia komisie zobrali informáciu o ukončených stavbách na vedomie. 
 
Bod č.4 Informácia o stave pripravovaných investičných akcií v roku 2021 
Informáciu predniesla Ing.Tatiana Mašková, vedúca odboru ÚP, V, ŽP, D a Z 
Chodník od Hrnčiarskej  smerom na Hubkovú – povolenie na rekonštrukciu chodníka bolo vydané, na 
predĺženie je potrebné ešte stavebné konanie, zhotoviteľom je f. T Cube 
Oporný múr na atletickom štadióne – projektová dokumentácia vypracovaná v roku 2020, je vydané 
stavebné povolenie, prebieha verejné obstarávanie na zhotoviteľa 
Oplotenie cintorína – komisii bola predložená pôvodná projektová dokumentácia oplotenia a nový 



návrh. Komisia odporúča vypracovať projektovú dokumentáciu na oplotenie mestského cintorína 
z oceľových stĺpikov a panelov z poplastovaného pletiva s betónovou podhrabovou doskou 
                     Prítomní: 7 
                     za hlasovalo: 7 
                     zdržal sa: 0 
                     proti: 0 
 
 
Pump track – bola vypracovaná projektová dokumentácia na umiestnenia pump tracku na ulici 
Osloboditeľov. Územné rozhodnutie v s využitím územia je právoplatné 
 
Členovia komisie zobrali informáciu o stave pripravovaných investičných akcií v roku 2021 na 
vedomie. 
 
 
Bod č.5 Návrh zoznamu opráv miestnych komunikácií v roku 2021 
Členom komisie bol predložený Výhľadový plán opráv a údržby MK, chodníkov a parkovacích plôch 
na roky 2020-2022 s vyznačením už zrealizovaných akcií v roku 2020, akcií, ktoré sú pripravované so 
spolufinancovaním, na ktoré je potrebné vypracovať projektové dokumentácie, územné rozhodnutie a 
stavebné povolenie. Členovia komisie rozhodli, že zoznam opráv miestnych komunikácií bude 
prerokovaný až po predložení záverečného účtu mesta za rok 2020 a odsúhlasenia výšky finančných 
prostriedkov MsZ, ktoré sa bude konať 19.5.2021. 
 
 
Bod č.6 Rôzne 
Mgr.Mária Vaľová požiadala zaradiť do programu zasadnutia komisie odsúhlasiť vybudovanie 
prístupovej komunikácie k objektu Zariadenie pre seniorov v Humennom. Ing.Babják navrhol, aby bol 
vypracovaný komplexný návrh na riešenie komunikácií a spevnených plôch. Návrh je potrebné 
predložiť na budúce zasadnutie komisie. 
Hlasovanie:  prítomní: 7 
                     za hlasovalo: 7 
                     zdržal sa: 0 
                     proti: 0 
 
Ing.Vaňo - Odstavná plocha za Rybárikom – požiadať f.Colas o úpravu plochy do pôvodného stavu 
Ing.Čekovský – riešenie dopravnej situácie pri ZŠ Hrnčiarska – návrh stavebných úprav školského                 
                          dvora 
 

- Medzigarážový priestor pre Podvihorlatom nedokončený – navrhnúť riešenie úpravy 
- výjaz z medzigarážových priestorov – navrhnúť riešenie úpravy, konzultovať s referátom 

dopravy 
 
 
Bod č.7 Záver 
Na záver sa predseda komisie poďakoval prítomným za účasť a konštruktívne riešenie problémov. 
 
 
Zapísala: Ing.Tatiana Mašková 
                tajomník komisie 
 
 
 
 
 
Ing.Jozef Babják, v. r.                                                                              PhDr.Michal Babin, MBA, v.r. 
overovateľ zápisnice                                                                               predseda komisie 


